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Orienteringssaker 

25/25 Orienteringssaker i møtet 27. mars 2025 15 

Eventuelt / Åpen halvtime 

   

 
Gjøvik 06.05.2025 
 
Bjørg Antonsen 
Leder 

Geir Skaug 
Sekretær 
 

 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten merknader 
 
 
 
Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent uten merknader 
 
 
Kirketjener Gunnhild Sebakk var invitert til møtet og fortalte litt om sitt arbeid i 
Gjøvik kirkelige fellesråd generelt og i Hunn kirke spesielt. I og med at Gunnhild ikke 
er fast i Hunn, ble samtalen hovedsakelig forventningsavklaringer. 

- Renhold har blitt bedre etter at Oddbjørn har vært i Hunn en periode. 
- Ansvarlig for Superonsdag oppfordres til å ta ut søpla i og med at det da er 

flere dager til det er arrangement i kirka igjen. 
- Ønskelig med en bok el.l. hvor de frivillige kan skrive beskjeder til 

kirketjeneren. Bjørg tar kontakt med Oddbjørn og avtaler løsning. 
- Bjørg har gått gjennom arbeidsinstruksen til kirketjenerne og notert inn ting 

som er spesielt for Hunn kirke (f.eks strøm til teleslynga). Gunnhild 
kommenterte at det var nyttig med en slik oppdatert liste. 

o Hvis det er oppladbare batterier, bør det sjekkes at batteriet er ladet / 
OK før gudstjenesten starter 

- Blomster utenfor kirka er menighetsrådets ansvar 
- Kluter (inkl dåpskluter) skal tas med av kirketjener som sørger for vask og 

retur av rene kluter tilbake til kirka. Menighetsrådet bør finne en god løsning / 
merking av hvor skitne kluter skal legges.  

- Det ble kommentert fra mh-rådet at det er uheldig at kirketjener «skroller på 
mobilen».  

- Mh-rådet ønsker kodelås på inngangen til prestesakristiet.  
- Mh-rådet ønsker en gjennomgang av sikringsskapene.  
- Viktig at kirkevertene har tålmodighet så kirketjeneren (spesielt de unge) 

rekker å gjøre oppgavene.   
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Saker til behandling 

17/25 Brannvern og rutiner - Hunn kirke 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 27.03.2025 17/25 

 
 
Saksorientering 
Menighetsrådet ble i oktobermøtet 2024, under orienteringssaker, opplyst om rutiner 
for brannvern. På møtet nå i mars er kirketjener invitert. Da kan det være en fin 
anledning til en felles gjennomgang i kirka for hele mh-rådet. 
 
I noen menigheter har man gjennomgang av brannvernsregler med de frivillige i 
etterkant av en gudstjeneste. Saksbehandler er litt usikker på om det er noe som er 
relevant å gjøre i Hunn kirke som er en steinkirke. Men om rådet ønsker det, kan det 
legges opp til det.  
 
Vedlagt saken ligger dokumenter som er utarbeidet av kirkevergen. 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd går gjennom brannvernsrutiner i møtet 
 
Mh-rådet vedtar å gjennomføre / ikke gjennomføre brannvernsrutiner med frivillige i 
forlengelse av en gudstjeneste.  
 
Møtebehandling 

Saken utsettes til neste møte. Se vedtak  
 
Vedtak  

 
Mh-rådet går gjennom branninstruksen på neste mhr-møte. Anne Vifladt forbereder 
gj.gangen + oppdaterer førstehjelpsutstyret.  
 
 

[Lagre vedtak]  
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18/25 Revisors beretning for regnskapsåret 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 27.03.2025 18/25 

 
 
Saksorientering 
Årsregnskapet 2024 er nå ferdig revidert og beretning fra revisor foreligger. 
Konklusjonen er 
som følger: 

 
 
Årsregnskapet 2024 er dermed kontrollert og funnet tilfredsstillende. Disponeringer 
gjøres i egen sak. Tidligere mh-råd har spurt hvorfor revisors beretning ikke er en 
orienteringssak. Grunnen til at den settes opp som en egen sak er for å bevisstgjøre 
mh-rådet hva revisor mener om regnskapet. 
 
Rapporten i sin helhet er vedlagt saken 
 
 
Forslag til vedtak 
Revisjonsrapporten tas til etterretning 
 
Møtebehandling 

Det var ingen innvendinger til utdraget eller forslaget til vedtak 
 
Vedtak  

Revisjonsrapporten tas til etterretning 
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19/25 Avslutning av årsregnskap 2024 - andre gangs behandling 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 27.03.2025 19/25 

 
 
Saksorientering 
Hunn mh-råd endte i 2024 opp med et regnskapsmessig overskudd på 7.555,- 
 
Hvis mh-rådet vedtar forslag til vedtak, vil fondene ha følgende beholdning etter 
disponeringene: 
 

Fond Beløp 2022 Beløp 2023 Beløp 2024 

Disposisjonsfond (fritt): 258.274,- 270.039,- 284.759,- 

Undervisning 
(Trosopplæring): 

39.615,- 22.572,- 15.203,- 

Diakoni: 98.134,- 76.433,- 64.012,- 

Kirkemusikk: 6.795,- 10.780,- 12.855,- 

Menighetsbladet: 91.316,- 40.478,- 87.636,- 

Speiderrommet: 5000,- 5.000,- 5000,- 

Gaver til menigheten   10.550,- 

Totalt: 499.134,- 425.302,- 480.015,- 

 
I tabellen over er både 2022-, 2023- og 2024-tallene med slik at rådet kan se 
utviklingen på hvert fond. Husk at menighetsbladet ikke disponeres ikke av mh-rådet. 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd vedtar revidert regnskap for 2024 som viser et regnskapsmessig 
overskudd på 7.555,- 
 
Videre vedtar Hunn mh-råd følgende disponeringer fra disposisjonsfondet basert på 
resultat 
for hver avdeling i regnskapet: 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 14.720,- på avdeling 10-Felles, avsettes til 
disposisjonsfond (fritt) 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 7.369,- på avdeling 11-Trosopplæring, dekkes 
inn av øremerket fond Undervisning 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 12.421,- på avdeling 12-Diakoni, dekkes inn av 
øremerket fond Diakoni 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 2.075,- på avdeling 13-Kirkemusikk, avsettes til 
disposisjonsfond øremerket Kirkemusikk. 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 10.550,- på avdeling 17-Gaver til menigheten, 
avsettes til disposisjonsfond øremerket Gaver til menigheten. 
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Møtebehandling 

Det var ingen innvendinger mot forslag til vedtak.  
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar revidert regnskap for 2024 som viser et regnskapsmessig 
overskudd på 7.555,- 
 
Videre vedtar Hunn mh-råd følgende disponeringer fra disposisjonsfondet basert på 
resultat 
for hver avdeling i regnskapet: 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 14.720,- på avdeling 10-Felles, avsettes til 
disposisjonsfond (fritt) 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 7.369,- på avdeling 11-Trosopplæring, dekkes 
inn av øremerket fond Undervisning 

• Regnskapsmessig underskudd på kr 12.421,- på avdeling 12-Diakoni, dekkes inn av 
øremerket fond Diakoni 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 2.075,- på avdeling 13-Kirkemusikk, avsettes til 
disposisjonsfond øremerket Kirkemusikk. 

• Regnskapsmessig overskudd på kr 10.550,- på avdeling 17-Gaver til menigheten, 
avsettes til disposisjonsfond øremerket Gaver til menigheten. 

 

 

 

20/25 Forordnede gudstjenester- prosess 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 27.03.2025 20/25 

 
 
Saksorientering 
Innledning 
Menighetsrådet har mottatt brev fra Hamar Bispedømme, Forordnede gudstjenester 
og Prosessveiledning.  
 
Menighetsrådet oppfordres til å se på sine forordningstall som sist trådte i kraft 
1.1.2018 hvor Hunn har sine 58 forordnede gudstjenester. Siden den gang har 
mye endret seg i både kirke og samfunn, også av demografisk og ressursmessig art 
(rekruttering, økonomi).  
På bakgrunn av dette inviterer Hamar biskop menighetsråd som ønsker en ny 
vurdering av antall forordnede gudstjenester i soknet til å delta i en prosess gjennom 
2025. Forordnede gudstjenester innebærer kostnader og utløser normalt sett kirkelig 
betjening i form av minimum prest, kirkemusiker og kirketjener.  
 
Spørsmål fra Prost til Hamar bispedømme: 
Prost og kirkeverge har vært i kontakt med Hamar bispedømme for å få klarhet hva 
som regnes som en forordnet gudstjeneste. Det er sendte følgende spm / eksempler: 

• Felles gudstjeneste på Kristi himmelfartsdag i Bråstad kirke med pilegrimsvandring 
fra Gjøvik kirke til gudstjenesten. Det er deltakelse fra 3 eller 4 av prestene i Gjøvik, 
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Vardal, Engehaugen og Hunn. Skal denne gudstjenesten regnes som forordnet i alle 
fire menighetene eller bare i Bråstad?  

• Samme spørsmål gjelder for bygudstjenesten på Gjøvik gård i august. 

• Hva med kveldsgudstjenestene? 

• Og hva må til for å regne gudstjenestelige samlinger på institusjonene som forordnet 
gudstjeneste? 

• Alle faste skole og barnehagegudstjenester regnes som forordnet? 

 
Svar fra Hamar bispedømme: 
Tanken bak gudstjenesteforordningen er at den først og fremst skal gjenspeile 
gudstjenester i kirken på søn- og helligdager. Dette er utgangspunktet, også vil 
naturligvis gudstjenester som legges andre dager for å løse gjennomføringen av 
kirkelige handlinger, slik som konfirmasjonsgudstjenester på lørdager være en del av 
forordningen. Gudstjenester som flyttes ut fra kirkerommet en søndag kan også telles 
med, her vil et klassisk eksempel være at man på en søndag har en setermesse i 
stedet for i en av soknets kirker. En slik gudstjeneste vil naturlig kunne være en del 
av forordningen. 
 
Så er det enkelte andre satsninger og strategiske valg i soknet som vil kunne 
inkluderes i en forordning. Felles gudstjenester (samarbeid mellom flere sokn) vil det 
unntaksvis være gode grunner til at kan forordnes i alle sokn. De to eksemplene som 
du nevner, tenker jeg er i den kategorien. Det betyr at disse gudstjenestene kan 
inngå i forordningen/ gudstjenesteplanen i alle soknene, men det er viktig at det ikke 
telles i statistikken flere steder enn i det soknet der gudstjenesten faktisk finner sted. 
Så her må man tenke et skille mellom hva som er forordnet og hvordan det telles. 
Det er fordi statistikken må gjenspeile det faktiske antall gudstjenester som er 
gjennomført. En slik samarbeidende gudstjeneste bør først og fremst være fordi man 
vil skape noe som gjøres på tvers, og ikke for å “samle” tre i en.   
  
Kveldsgudstjenester/hverdagsgudstjenester kan vurderes å telles med, og særlig i 
større sokn. Det blir da å regne som noe ekstra i forordningen, og ikke som 
erstatning for søndagen. For eksempel er morgengudstjenestene hver tirsdag i 
Hamar domkirke telt med i forordningen i Hamar sokn, men det er fortsatt 
gudstjenester på alle søndager. Også fastegudstjenestene i Gjøvik kirke vil kunne 
vurderes på samme måte. Slike gudstjenester vil da være regnet som en strategisk 
satsning i soknet, og derfor kunne være en del av forordningen, men da i tillegg til 
søn- og helligdager.   
  
Samme prinsipp er det ved institusjonsgudstjenester. “Vanlige” institusjonsandakter 
(både med eller uten nattverd) som gjøres på hverdager telles ikke med. Men, har 
man institusjonsgudstjenester på for eksempel 2 juledag eller 2 påskedag (eller i 
forbindelse med annen høytid) kan dette telles med. Det samme er hvis man av og 
til, av gode grunner flytter en gudstjeneste fra for eksempel Gjøvik kirke til en 
institusjon på en søndag. En slik gudstjeneste kan telles med. Det er ellers vanskelig 
å sette et «tak» på hvor mange institusjonsgudstjenester som man forordner, her må 
se på helheten i hvordan dere tenker.   
  
Skole- og barnehagegudstjenester har og er en viktig strategisk satsning for Hamar 
biskop og bispedømmerådet, så alle disse kan telles med som forordnet 
gudstjeneste.   
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Saksbehandlers oppsummering og tanker: 
Det er verdt å legge merke til følgende: 

- De svarer at kveldsgudstjenester kan bli regnet med. Det er altså ingen automatikk i 
det. Både Kirkeverge og saksbehandlere synes dette er noe merkelig all den tid 
ønske om flere kveldsgudstjenester ble tatt opp ifm bispevisitasen. 

- «Vanlige» institusjonsgudstjenester teller normalt sett ikke med. Dette er nytt i forhold 
til slik soknepresten har vurdert det tidligere. Hvis man ikke regner med 
institusjonsgudstjenestene i 2024 hadde soknepresten 48 forordnede gudstjenester 

- Forordningstallet forplikter menigheten til å gjennomføre gudstjenestene som er 
forordnede. Hvis man da ønsker gudstjenester i tillegg kan det bli krevende for 
presten i menigheten. Mh-rådet må derfor vurdere om de skal ha et lavere 
forordningstall enn 58 (dagens tall) slik at man oppnår fleksibilitet.  

 

Videre saksgang 
Hvis rådet ønsker å være med i prosessen er det soknepresten som her er 
saksbehandler. 
Biskopen vil bruke høsten 2025 til å fastsette ny forordning, som vil bli gjeldende fra 
1.1. 2026.  
 
Vedlagte prosessveiledning er utarbeidet for å kunne bistå i gjennomføringen av 
prosessen både for menighetsrådet og saksbehandler (sokneprest). Hvis rådet 
velger å bli med i prosessen: 

• Møte i menighetsrådet (dette) Hvis rådet velger å opprettholde dagens forordningstall 
stopper prosessen her.  

• Sokneprest blir saksbehandler hvis rådet vedtar å være i en prosess ad 
forordningstallet. 

• Menighetsrådet behandler saken og legger saken fram menighetsmøtet.  

• Menighetsmøtet uttaler seg 
o Protokoll sendes kirkelig fellesråd for uttalelse  
o Alle dokumenter sendes via prost til biskop. Prostens påtegnelse følger. 
o Biskop gjør vedtak om ny forordning for soknet 

• Ekstra hvis: eventuelt mange innspill/protest fra menighetsmøte 
o Protokoll sendes kirkelig fellesråd for uttalelse  
o Alle dokumenter sendes via prost til biskop. Prostens påtegnelse følger. 
o Biskop gjør vedtak om ny forordning for soknet 

 
Frist for innsending til biskopen er 15. juni 2025.  
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd vedtar å redusere forordningstallet fra dagens 58 til 48. Begrunnelsen 
er at man ikke kan regne med institusjonsandakter i forordningstallet slik man har 
gjort til nå.  
 
Saken legges frem for menighetsmøtet 18. mai 2025. Deretter følger saksgang ihht 
prosessveiledningen fra Hamar bispedømme.  
 
Møtebehandling 
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Saken ble innledet av soknepresten som redegjorde for de gudstjenestene og 
institusjonsandaktene som er planlagt i 2025. På institusjonene (Nordbyen og 
Åslundmarka) er det totalt 20 samlinger. 10 av dem er andakter og 10 er 
gudstjenester m/nattverd.  
 
Saksbehandler informerte om at det i 2025 er planlagt noen flere gudstjenester enn 
det som ble tilfelle i 2024. Ser man bort i fra samlingene på institusjonene (både 
andaktene og gudstjenestene m/nattverd) er det planlagt 44 gudstjenester + totalt 7 
skole- og barnehagegudstjenester. Altså totalt 51 gudstjenester. 

Type gudstjeneste Antall 

Allehelgensgudstjeneste 1 

Familiegudstjeneste 1 

Friluftsgudstjeneste 1 

Gudstjeneste 29 

Høytidsgudstjeneste 2 

Julaftensgudstjeneste 2 

Konfirmasjonsgudstjeneste 3 

Kveldsgudstjeneste 2 

Langfredagsgudstjeneste 1 

Samtalegudstjeneste 1 

Skjærtorsdagsgudstjeneste 1 

Barnehagegudstjeneste 4 

Skolegudstjeneste 3 

Totalsum 51 
 
Saken skapte godt engasjement og det var mange gode innspill. Det var blant annet 
uenighet om man skulle inkludere gudstjenester m/nattverd på institusjon eller ikke i 
forordningsgrunnlaget.  
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar å beholde forordningstallet på dagens 58. Menighetsrådet stiller 
seg undrende til at gudstjenester m/nattverd på institusjon ikke er forordnet da det er 
beboere der som er forhindret fra å delta i kirken. På gudstjenester m/nattverd på 
institusjon deltar både prest og organist. Presten bruker prestekjole som på en vanlig 
gudstjeneste, og det benyttes vanlig liturgi. På gudstjenester m/nattverd på 
institusjon deltar det ofte like mange personer som på en ordinær gudstjeneste i 
kirkene.  
 
På bakgrunn av dette, mener Hunn menighetsråd at gudstjenester m/nattverd på 
institusjon må inngå i forordningstallet. På den måten vil alle soknets innbyggere få 
det samme, helhetlige tilbud uavhengig om man bor på institusjon eller kan møte i 
kirka.  
 

[Lagre vedtak]  
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21/25 Inspirasjonssamling for frivillige 2025 - status, avklaringer og 
fordeling av oppgaver 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 27.03.2025 21/25 

 
 
Saksorientering 
Torsdag 8. mai arrangerer mh-rådet frivilligfest. Komiteen har jobbet godt og har 
orientert rådet underveis. Siden det er hele rådet som er arrangør, mener 
saksbehandler det er riktig at rådet sammen avgjør: 

- Godkjenning av invitasjonen 
 

- Når skal invitasjonen sendes ut? 
 

- Hvem gjør hva? 
o Leder samlingen 
o Pynter 
o Ønsker velkommen 
o Baker kaker 
o Lager sangark (hvis det trengs) 
o Rydder 
o Annet 

▪ Er det noe rådet ønsker å informere om når alle frivillige er samlet? 

 
Utkast til invitasjon som også legges ut på info-skjermen.  
 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd planlegger frivilligfesten og fordeler oppgaver: 

- Godkjenning av invitasjonen 
 

- Når skal invitasjonen sendes ut? 
 

- Hvem gjør hva? 
o Leder samlingen 
o Pynter 
o Ønsker velkommen 
o Baker kaker 
o Lager sangark (hvis det trengs) 
o Rydder 
o Annet 

 
Møtebehandling 

Planlegging av frivilligfesten er gjengitt i vedtaket 
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Vedtak  

Hunn mh-råd planlegger frivilligfesten og fordeler oppgaver: 
- Invitasjonen må oppdateres med innspill som kom frem i møtet 

 
- Invitasjonen sendes ut før påske med en påminnelse uka før påmeldingsfristen (1. 

mai) 
 

- Hvem gjør hva? 
o Komiteen leder samlingen 
o Komiteen pynter 
o Komiteen ønsker velkommen 
o Følgende baker kaker:  

▪ Anne Vifladt (verdens beste) 
▪ Bjørg Antonsen (glutenfri / laktosefri) 
▪ Brit Paulsrud (kringle) 
▪ Edny Blokkum (gulrotkake) 

o Anne Vifladt ordner PowerPoint med sanger slik som i fjor. Anne får innspill fra 
komiteen på hvilke sanger.  

o Alle er med og rydder, Bjørg, Svein og Jens har hovedansvaret for rydding på 
kjøkkenet.  

o Annet: 
▪ Jens spør Bram om spilling 

 
 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

22/25 Kort evaluering av Tårnagenter 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 27.03.2025 22/25 

 
 
Saksorientering 
Lørdag 8. mars ble Tårnagenter gjennomført i Hunn kirke. Det var knyttet litt ekstra 
spenning til gjennomføringen fordi det pågikk gravearbeider utenfor kirka.  
 
Ifølge påmeldingslister deltok det 13 tårnagenter. Det var dyktige Lupy’ere og flere 
både frivillige og fra mh-rådet som gjorde arrangementet til en flott opplevelse. Mye 
foregikk ute hvor det var grilling ved klokkertårnet samtidig som en og en av 
agentene fikk tilbud om rappellering. Med god organisering fikk alle agentene tilbud 
om to rappelleringer hver.  
 
Selv om tilbakemeldingene har vært gode fra deltagerne, gjennomfører mh-rådet en 
kort evaluering slik at man har mulighet til å få et enda bedre arrangement neste år. 
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Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd evaluerer Tårnagenter 2025, og har følgende kommentarer: 

- . 
- . 
- . 

 
Møtebehandling 

Evalueringen er gjengitt i vedtaket 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd evaluerer Tårnagenter 2025, og har følgende kommentarer: 
- Alt i alt: VELDIG BRA! 
- Svært godt forberedte LupY’ere! Gode både på planlegging og gjennomføring 
- Viktig å ta vare på de LupY’erne som har vært i Hunn de siste årene.  
- LupY’erne ga inntrykk av at de voksne fra menigheten «brydde seg passe». Dvs var 

tilgjengelig, men holdt seg mest i bakgrunnen 
- Fungerte godt med gudstjeneste som avslutning (ca 40 til stede) 
- Rappellering: Det manglet en stige i tårnhuset. Det må være på plass neste år for få 

til en god gjennomføring 
- Godt forberedt og arrangert av ressursene fra Kirkelig undervisning og læring 

 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

  



 13  

23/25 Grønne kirker i Gjøvik - Grønn kirke i Hunn 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 27.03.2025 23/25 

 
 
Saksorientering 
Felles diakoniutvalg skal jobbe med «Grønne kirker» (tidligere «Grønn menighet»). 
Målet er at alle kirkene/menighetene i Gjøvik skal bli «Grønne kirker» 
 
Edny Blokkum ønsker at Hunn mh-råd diskuterer vedlagte diskusjonsark i møtet slik 
at hun kan ha med seg disse innspillene videre. 
 
På et senere tidspunkt kan rådet vedta en litt mer forpliktende plan. Edny gir mer 
bakgrunnsstoff i møtet. 
 
PS! «Grønn kirke» er en modul i verktøyet «Kirka vår» som mh-rådet skal jobbe med 
seinere mot sommeren.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem uten forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Edny Blokkum orienterte om saken: 
- Refererte fra møtet i felles diakoniutvalg på Vardal menighetshus 06.02.2025 
- Fokus på søppelhåndtering i alle menighetene 
- Foreslår at «Grønn kirke» blir noe man jobber med høsten 2025.  

 
Vedtak  

Saken settes opp på et mhr-møte høsten 2025, primært etter at mh-rådet har jobbet 
videre med «Kirka Vår».  
 

[Lagre vedtak]  
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24/25 Vårdugnad 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 27.03.2025 24/25 

 
 
Saksorientering 
De siste årene har mh-rådet arrangert dugnad i og utenfor Hunn kirke i månedsskifte 
april / mai. For å nå ut til flere, har det vært to ulike tidspunkter: 10:00 og 16:00 
 
Det har vært god oppslutning på dugnadene, spesielt den på formiddagen. 
Angående ukedag foreslår saksbehandler at det arrangeres på en mandag som i 
2024. Da er følgende mandager aktuelle: 

- 28. april 
- 5. mai 
- 12. mai 

 
Se vedlagte plakat som ble benyttet i 2024. Saksbehandler foreslår at plakaten 
gjenbrukes (med endret dato/tid) slik at det gir en gjenkjennelseseffekt. 
 
Saksbehandler foreslår at det opprettes en liten dugnadskomite som finner oppgaver 
og gjør nødvendige forberedelser slik at det blir en effektiv dugnad 
 
 
Forslag til vedtak 
Hunn mh-råd vedtar dato for dugnaden: 
 
Følgende personer blir med i en liten planleggingskomite: 

- . 
- . 
- . 

 
Møtebehandling 

Planlegging av dugnaden våren 2025 er gjengitt i vedtaket 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar dato for dugnaden: 5. mai kl. 10:00 og 16:00 
 
Følgende personer blir med i en liten planleggingskomite: 

- Gunnstein Endal 
- Bjørg Antonsen 

 
 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

25/25 Orienteringssaker i møtet 27. mars 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 27.03.2025 25/25 

 
 
Saksorientering 
Følgende orienteringssaker er aktuelle i møtet: 

- Program for samrådsmøtet 24. mars. Bjørg orienterer fra dette i mhr-møtet 
 

- «Takk for gaven» fra Søndagsskolen Norge 
 

-  

 
 
Forslag til vedtak 
Orienteringssakene tas til orientering 
 
Møtebehandling 

Alle orienteringssakene ble ikke gjennomgått i møtet, men et par av punktene ble 
gjennomgått av mhr-leder:  

- Bjørg orienterte fra samrådsmøtet. Det var tre hovedtemaer som ble tatt opp: 
o Digitalisering 
o Kirkevalg 
o Biskopens tilsyn 

- Bjørg orienterte kort fra oppfølgingsmøtet etter bispevisitasen 
o Alt i alt er de fleste oppfølgingspunktene blitt tatt tak i og har god progresjon. 

Referat fra møtet er sendt til rådsmedlemmene.  
 

 
 
Vedtak  

Orienteringssakene tas til orientering 
 

[Lagre vedtak]  
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Eventuelt / Åpen halvtime 

• Kirkeverter og tekstlesere: 
Det var dessverre ingen fra rådet som kunne være kirkeverter og tekstlesere søndag 
30. mars. Åse og Gunnstein sjekker om de har mulighet og gir tilbakemelding til Jens.  
 

• Status – Solidus / givertjeneste 
Teknisk sett på plass, men en utfordring å få eksisterende givere over på ny løsning. 
Gunnstein følger opp sammen med saksbehandler 
 

• Taket på sakristiet blir fikset pga vannlekasje 
 

• «Kirka vår» begynner å ta form. Diakonene og Kirkelig undervisning og læring legger 
inn sine aktiviteter. Deretter jobber menighetene videre med programmet. Settes opp 
på et rådsmøte før sommeren 

 
 
 


